
 
 
Interpellation till Utbildningsnämndens ordf Marie Bladholm,  
Värmdö kommun 2018-05-16 
 
 
 

Värmdös låga förskollärartäthet 
 
Lärarförbundet har presenterat ny statistik som visar att Värmdö har näst sämst förskollärartäthet 
i landet. I Nacka Värmdö Posten 8 maj 2018 konstaterar du att Värmdös geografiska läge 
försvårar rekryteringen med ”Värmdö ligger ju lite off om man inte själv bor här ute. Då krävs 
det lite extra för att locka förskollärare hit.” Det kan ju få en att tro att Värmdö satsar just extra, 
eller mer än närliggande kommuner. Men så är ju inte fallet. 
 
Mot bakgrund av att Lärarförbundets undersökning där Värmdö är näst sämst i landet gällande 
förskollärartäthet vill jag fråga dig: 
 
 

1. Vilka slutsatser drar du av Lärarförbundets nya statistik som visar att vi är näst sämst i 
landet? 

2. Är du nöjd med de förutsättningar Värmdö kommun ger våra förskolechefer, 
förskollärare och barnskötare? 

3. Tycker du att det är rimligt att Värmdö kommun har en väsentligt lägre förskolepeng än 
närliggande Nacka kommun och Stockholm stad? 

4. Varför har du och Moderaterna under lång tid prioriterat ned förskolepengen i Värmdö 
kommun? 

 
 
 
Carl Kangas 
2:e vice ordförande utbildningsnämnden 
 
 

 


